
Direktionen 10-04-2024

Punkter til behandling 

 Åben Sag 

Sagsgang 

DIR 

Sagsfremstilling 

Direktionen har følgende punkter til behandling: 

Tid Punkt 

10.00 Ankomst 

10.15 Punkt 1 – Beslutningsprotokoller og dagsordener 

11.00 Pause 

11.05 Punkt 2 – Økonomi  

12.00 Frokost 

12.15 Drøftelse af den kommende revision af Kommuneplanen  

Kommunalbestyrelsen besluttede med Plan- og Udviklingsstrategien, at 

revisionen af kommuneplanen skulle fokusere på tre udvalgte temaer: 

 Natur 

 Prioritering af arealer 

 Den grønne omstilling 

Kommunalbestyrelsen har desuden besluttet, at der skal foretages en sanering af 

kommuneplanen, så kommuneplanen får et mere snævert snit og primært skal 

bruges til administration af den fysiske planlægning. Derudover skal der ske 

nogle revisioner af planen affødt af lovændringer. 

Med henblik på en tidlig involvering af Direktionen præsenterer forvaltningen 

overvejelser i forhold til ovenstående, samt forslag til proces og involvering af 

Kommunalbestyrelsen, mv. Kommuneplanen skal være vedtaget inden 

udgangen af 2025. 

Chef for plan, byg og miljø Henrik Scharling Bernberg, Teamleder Kisa 

Lindgaard og kommuneplanlægger Helen Carter deltager under behandlingen.  

12.40 Opsamling på direktionsmøde og udviklingsproces.  

12.50 Gennemgang af punkter til kommende direktionsmøde 



Direktionen 10-04-2024

Udviklingskonsulent Vicki Nygaard Svendsen deltager under behandlingen.  

 

Indstilling 

Det indstilles, at punkterne behandles. 

Beslutning i Direktionen den 10-04-2024 

Direktionen havde følgende punkter til behandling: 

 

Drøftelse af den kommende revision af Kommuneplanen  

Med henblik på en tidlig involvering af Direktionen præsenterede forvaltningen overvejelser i 

forhold til ovenstående, samt forslag til proces og involvering af Kommunalbestyrelsen, mv. 

Kommuneplanen skal være vedtaget inden udgangen af 2025. Kommunalbestyrelsen har desuden 

besluttet, at der skal foretages en sanering af kommuneplanen, så kommuneplanen får et mere 

snævert snit og primært bruges til administration af den fysiske planlægning. Derudover skal der 

ske nogle revisioner af planen affødt af lovændringer, fx en bymidtestrategi for byer med over 

4.000 indbyggere. Direktionen bemærkede, at forvaltningen med fordel kan være opmærksomme på 

overlappende planer, herunder planer for Grenaa bymidte, så der er sammenhæng mellem planerne.  

Direktionen ønsker lejlighed til at dykke mere ned i området og se på tværs af områder. Det blev 

aftalt, at de tre temaer drøftes med direktionen forud for de kommende politiske behandlinger.  

Chef for plan, byg og miljø Henrik Scharling Bernberg, Teamleder Kisa Lindgaard og 

kommuneplanlægger Helen Carter deltog under behandlingen.  

 

Bilag: 


	DocPart200288
	DocPart200289
	DocPart200287
	DocPart200781

